



CANADIAN CYCLING HALL OF FAME

www.cyclingcanada.ca |

@CyclingCanada

Kevin & Mark Cunningham

Together, Kevin and Mark Cunningham transformed the landscape of Canadian professional cycling through their leadership of Symmetrics Cycling pro team, based in Langley, B.C. Kevin's entrepreneurial spirit and deep-rooted passion for the sport revitalized careers, launched emerging talent, and brought national and international recognition to Canadian riders. Mark, drawing on his success in the tech world, infused the team with strategic vision, operational precision, and a data-driven approach that elevated performance standards. United by their love of cycling, the Cunningham brothers fostered a close-knit, competitive environment that redefined what a Canadian team could achieve and set a new benchmark for team-based development. Ultimately, they leave an important legacy on the racing scene in Canada.

Kevin & Mark Cunningham

Ensemble, Kevin et Mark Cunningham ont transformé le paysage du cyclisme professionnel canadien grâce à leur leadership au sein de l'équipe Symmetrics Pro Cycling, basée à Langley, en Colombie-Britannique. L'esprit entrepreneurial de Kevin et sa passion profonde pour le sport ont ravivé des carrières, propulsé de nouveaux talents et apporté une reconnaissance nationale et internationale aux cyclistes canadiens. De son côté, Mark a mis à profit son succès dans le domaine technologique pour insuffler à l'équipe une vision stratégique, une rigueur opérationnelle et une approche axée sur les données qui ont rehaussé les standards de performance. Unis par leur amour du cyclisme, les frères Cunningham ont favorisé un environnement compétitif et soudé qui a redéfini ce qu'une équipe canadienne pouvait accomplir et établi un nouveau repère pour le développement collectif. En fin de compte, ils laissent un héritage important sur la scène cycliste au Canada.